
Dz-08.0021.1.37.2015 

 

Protokół  

z posiedzenia nr 37/2015 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  

w dniu 20 lipca 2015 r. o godz. 16:30 

w siedzibie Rady Dzielnicy VIII przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 

 

 

Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Gacek na podstawie listy obecności stwierdził quorum (lista 

obecności w załączeniu), otworzył 37 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki i przedstawił 

porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 13.07.2015 r.  

2. Zapoznanie się z pismami wpływającymi do Rady Dzielnicy VIII. 

3. Podjęcie uchwał Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie: 

a) delegowania członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki; 

b) zbycia części działki nr 189/C obręb 4 jednostka ewidencyjna Podgórze położonej                 

przy ul. Widłakowej. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały przygotowanego przez Komisję Terenów Zielonych                              

i Ochrony Środowiska.   

5. Oświadczenia i komunikaty.  

 

 

Ad. 1 

 

Wobec nie wniesienia uwag do protokołów p. K. Gacek stwierdził przyjęcie protokołu                          

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 13.07.2015 r. 

 

Ad. 2 

 

P. K. Gacek odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Dzielnicy VIII od 14.07.2015 r. do 20.07.2015 r.   

 

Ad. 3 

 

a)  P. K. Gacek przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie delegowania 

członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. K. Gacek stwierdził podjęcie uchwały nr 37/42/2015. 

b) P. K. Gacek przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie zbycia części działki 

nr 189/C obręb 4 jednostka ewidencyjna Podgórze położonej przy ul. Widłakowej. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. K. Gacek stwierdził podjęcie uchwały nr 37/43/2015. 

 

Ad. 4 

 

P. K. Gacek przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska – druk nr 135.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 2 za, 1 przeciw. 

  

  

  



Ad. 5 

 

P. K. Gacek zaproponował, aby najbliższe posiedzenie Komisji Planowania Przestrzennego                             

i Budownictwa było poświęcone budowie Trasy Pychowickiej.  

P. K. Gacek zaproponował, aby pismo mieszkańców dotyczące przyłączenia do sieci MPEC przesłać 

do Doradcy Prezydenta Miasta Krakowa ds. Jakości Powietrza. 

W dyskusji udział wzięli: p. U. Twardzik, p. S. Siekacz. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Gacek zamknął                          

37 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 17:15). 

 

 

Protokołowała:      Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Krzysztof Gacek 

Zastępca Przewodniczącego Rady i Zarządu  

Dzielnicy VIII Dębniki  


